
گروه ورزشــی- محمد بیرامی: دختر 
نقره ای تکواندو ایران در المپیک ۲۰۲۴ 
پاریــس و پرافتخارترین بانوی ورزش 
ایران گفت: فقط برای کســب مدال و 
رســیدن به افتخاری بزرگ به پاریس 
رفتــه بودم و برای تحقــق این هدف 

تصویر سازی کرده بودم.
ناهید کیانی را باید یکی از نوابغ ورزش بانوان 
در عصر حاضر نامید. ورزشــکاری که ســه 
ســال قبل و در همین مردادماه با شکستی 
تلخ تا سرحد نابودی پیش رفت، ۱۱۰۴ روز 
بعد یعنــی ۱۸ مردادماه که به قول خودش 
بهترین روز زندگی اش هم بود موفق شــد 
رکوردهایــی را به نفع خــود جابجا کند که 
شــاید تا سال ها ورزشکاری حتی نتواند آنها 

را تهدید کند، چه رسد به جابجایی!
کیانی در دوره مدیریت جدید فدراســیون 
عملکــردی فوق تصــور داشــت، در کنار 

مدال های رنگارنگ در تورنمنت های معتبر، 
طلای آســیا، طلای جهان و نقره المپیک را 
کســب کرد تا به عنوان پرافتخارترین دختر 

ورزشکار ایران لقب بگیرد.
او برای میدان بزرگی چون المپیک پاریس در 
کنار مباحث فنی و بدنی، به لحاظ روانی هم 
آماده بود. کافی است به واکنش ها، حرکات، 
چهره خندان، پر روحیه و هیجانی او از همان 
ابتدای مسابقات کمی با دقت توجه کرد. او 
با ذهنی برنده وارد مسابقات می شد و برای 
آنچه می خواســت تا سرحد توان می جنگید 
و خوب به هدف هم می رسید. در مبارزه ای 
که برای تمام دنیا مهم بود عملکردی عالی 
داشت و موفق شد راه رسیدن به مدال نقره با 

ارزش المپیک را برای خود هموار کند.
وی در خصــوص بازی هــای المپیک گفت: 
بارهــا و بارها کســب مــدال و موفقیت در 
المپیــک را برای خود تصویر ســازی کرده 

بودم، می دانســتم که قرار است در پاریس 
چه اتفاقی بیفتد و همه جوانب آن را در نظر 
گرفته بودم. به همیــن دلیل هم با هیجان 
وارد مسابقات شدم. چرا که برای خودم ثابت 
شــده بود روز ۱۸ مرداد روزی است که باید 
همه زحمات چند ساله ام نتیجه بدهد. خدا 
را شکر که موفق شدم مردم عزیز کشورم را 
خوشحال کنم. درست است که رنگ مدالم 
نقره ای بود، اما سخت تلاش می کنم گام های 

بعدی را محکم تر بردارم.
دارنده مدال نقره المپیک با اشاره به المپیک 
قبل اظهار داشــت: روزهای سخت و شرایط 
روحی ســخت تری را پشت سر گذاشتم، اما 
با پشــت کار و صرف فعل خواســتن موفق 
شدم از آن فضا خارج شوم. آنها که المپیک 
را با ناکامی تجربه کرده اند به خوبی می دانند 
کــه من چه می گویم و خارج شــدن از آن 
شــرایط و تلاش برای چهار ســال بعد چه 

دشواری هایی دارد. مدتی حال خوبی نداشتم 
و نتایج خوبی نمی گرفتم اما بلند شدم و به 
خــودم قول دادم که کار نکرده را به بهترین 

شکل ممکن به پایان برسام.
کیانی در مورد مبارزه نهایی و دیدار با حریف 
کره ای گفت: رقیب کره ای در مبارزه نهایی 
حریف خوب و آماده ای بود من پیش از این 
مسابقات برابر حریف کره ای پیروز شده بودم، 
متأسفانه در این مبارزه موفق نشدم برابر او 
پیروز شوم، این رقابت درس های زیادی برای 
من داشــت که می تواند بهترین مربی برای 
من در راه رســیدن بــه موفقیت های آینده 

باشد.
وی افــزود: زمانی که روی ســکو بودم فقط 
به مــردم عزیز ایران که چــه حالی دارند و 
چقدر می تواند این مدال آنها را خوشــحال 
کرده و لبخنــد را برای آنها به ارمغان آورده 
باشــد، فکر می کردم، به خانــواده ام که در 
سخت ترین شرایط و لحظات کنارم بودند، از 
خدا می خواستم که عمیق ترین خوشحالی را 
داشته باشند. تصویر کسانی که در این مدت 
انرژی مثبت می فرســتادند و کمک کردند 
مقابل چشــمانم بود. قــدردان زحمات آنها 

هستم و امیدوارم بتوانم جبران کنم.
پرافتخار ترین بانوی ورزشــکار ایران گفت: 
ما در ایــن دوره در تورنمنت های متعدد و 
بیشــتری نســبت به دوره های قبل شرکت 
کردم و همین موضوع باعث شد تا من برای 
اولین بار در تاریخ تکوانــدو بانوان از طریق 
رنکینگ سیستم سهمیه حضور در المپیک را 
کسب کنم. ان شاالله تلاش می کنم همچنان 
برای کشــورم و مردم عزیــزم افتخار آفرین 
باشــم. کیانی در پایان گفت: از مســئولان 
فدراســیون که در مسیر این موفقیت بزرگ 
بســیار تلاش کردند و شــرایط را به خوبی 
فراهم کردند تشــکر و قدردانــی می کنم. 
از همه کســانی که در ایــن مدت برای من 
زحمت کشــیدند، خانواده ام، کادر فنی تیم 

ملی و... صمیمانه تشکر و قدردانی می کنم.

ایران  کمان  با  تیراندازی  نماینده  تنها 
در ســی و ســومین دوره بازی های 
المپیک با کســب یک برد تاریخی هر 
چند به موفقیتی نرســید اما توانست 
عملکــردی قابل قبول از خود به جای 

بگذارد.
به گــزارش  مهر، المپیــک ۲۰۲۴ پاریس 
درحالی به پایان رســید کــه تیراندازی با 
کمان ایران برخلاف ادوار گذشته این بار با 
عملکردی نسبتا مطلوب به کار خود پایان 
داد. تیرانــدازی با کمــان ایران در المپیک 
پاریس تنها یک نماینده داشت. مبینا فلاح 
که به عنــوان تنها نماینده کشــورمان در 
المپیک حضور پیدا کرده بود؛ چهارم مرداد 
و درســت یک روز قبل از افتتاحیه رسمی 
این مســابقات در خط رقابــت قرار گرفت. 
تنها کمانــدار ایران در مرحلــه مقدماتی 
بازی های المپیک کــه صرفا جهت تعیین 
المپیکی و مشخص  رنکینگ ورزشــکاران 
شــدن حریف برگزار می شود با عملکردی 
مطلوب و با کســب ۶۵۲ امتیاز در دره ۲۸ 

قرار گرفت.
پیــش از این در رده مردان و بانوان بهترین 
عملکــرد در مرحله مقدماتــی برای میلاد 
وزیری در المپیک ۲۰۱۲ به ثبت رســیده 
بود. وزیری نیــز به عنوان نماینده ایران در 
المپیک لندن در رشــته تیراندازی با کمان 
در مرحلــه مقدماتی رتبه ۳۹ را به دســت 
آورده بود کــه فلاح اینبار موفق شــد در 
این مرحله و با کسب جایگاهی بهتر راهی 
مرحله حذفی شود. دختر کماندار ایران در 

مرحله یک ســی و دوم نهایــی باید مقابل 
نگویــت از ویتنام می رفت. فــلاح در این 
مرحله نیز عملکردی مناســب داشــت و با 
نتیجه ۵ بر ۵، به تســاوی رسید تا بازی به 
مرحله تیر طلایی بکشــد که در این دوئل 
جذاب او با امتیاز ۱۰ مقابل ۹ به مرحله بعد 
صعود کرد اما استرس بالا، تجربه کم و عدم 
آماده ســازی کامل و لازم قبل از مسابقات 
باعث شــد این دختر ۲۵ ســاله ایران در 
مصاف با الیف بررا گکر، حریف ۱۷ ســاله 
ترکیــه ای در مرحله یک شــانزدهم نهایی 
در سه ست شکســت بخورد و از صعود به 
مرحله بعد بازبماند تا کار تنها کماندار ایران 

در این دوره از رقابت ها پایان یابد.
تیراندازی با کمــان ایران برای پنجمین بار 
در بازی های المپیک حضور داشت و اولین 
حضور این رشــته در المپیک نیز به ســال 
۲۰۰۸ پکــن برمی گرد کــه نجمه آبتین و 
حجــت الله واعظی به عنــوان نماینده های 
ایران در بازی های المپیک شــرکت کردند 
که البته هیچ دستاوردی هم نداشتند. بعد 
از مدت هــا حالا نوبت به دختر ۲۵ ســاله 
یزدی ایران رســیده بود کــه بتواند پس از 
موفقیت در کاپ جهانــی ترکیه که همراه 
با کســب مدال نقره و سهمیه المپیک بود 
حالا در میدان بزرگی چون المپیک شگفتی 

ساز شود.
البتــه که هیچ کــس از فــلاح انتظار قرار 
گرفتن روی ســکو و رســیدن بــه مدال 
المپیــک را نداشــت اما پر واضــح بود که 
اگر او زودتر به ســهمیه دست پیدا می کرد 

و یا تمرینات بیشــتری داشت چه بسا که 
می توانســت نتیجه ای بهتر از یک برد برای 

تیروکمان ایران به ارمغان بیاورد.
مبینا فلاح درحالی تنها سهمیه تیروکمان 
ایران برای المپیک را کســب کرد که زمان 
زیادی تا آغــاز این بازیها نمانده بود ولی با 
این حال موفق شد برد تاریخی را بعد چند 
دوره حضور بی حاصل این رشته در المپیک 

به دست بیاورد.
اگــر چه که رســیدن به یک پیــروزی در 
آوردگاه مهمی چون المپیک برای رشته ای 
چــون تیروکمان ایران می تواند ارزشــمند 
باشد ولی امید می رود مسئولان این رشته 
پشــت این تک برد مخفی نشــوند و این 
نتیجه را حاصل عملکرد و مدیریت خود به 

حساب نیاورند.
چرا که این عملکرد توســط فــلاح دقیقا 
زمانی به دســت آمد که فدراسیون در یک 

سال گذشته تمام تمرکز خود را برای کسب 
سهمیه در بخش تیمی مردان گذاشته بود و 
غلامرضا شعبانی بهار و سرمربی کره ای تیم 
هم بارها در مصاحبه هایشان به این موضوع 

اشاره کرده بودند.
به هر حال پرونده ســی و ســومین دوره 
بازی های المپیک درحالی برای ایران بسته 
شد و کاروان کشورمان با نام »خادم الرضا« 
و متشــکل از ۴۰ ورزشکار و با کسب ، ۱۲ 
مدال شامل ۳ طلا، ۶ نقره و ۳ برنز به کشور 
بازگشت که در این میان رشته تیراندازی با 
کمان نیز با به دســت آوردن یک پیروزی 
کارنامه تقریبا قابل قبولی را برای خود ثبت 

کرد.
حــالا باید دید با توجه بــه در پیش بودن 
بازی های آســیایی ناگویا آیا این رشته در 
این مســابقات هم می تواند به یک نتیجه 

آبرومند دست پیدا کند یا خیر.

کیانی چگونه دوباره سرپا شد؟

برای کسب مدال به پاریس رفته بودم

نگاهی به عملکرد کماندار ایران در المپیک

قانون پرماجرای »سقف بودجه«

رایزنی ها در مســیر افزایش سقف بودجه ادامه دارد و این موضوع موافقان و 
مخالفان پرشماری دارد.

به گزارش فوتبال ۳۶۰، مســئولان فدراسیون فوتبال از فصل گذشته و بعد 
از رشــد غیرمنطقی ارقام قرارداد بازیکنان و مربیان، به ســراغ احیای قانون 
ســقف بودجه رفتند تا از ورشکستگی احتمالی باشــگاه ها جلوگیری شود. 
دســتورالعمل حاکم بر قراردادهای ورزشی و سقف بودجه در فصل گذشته 
در شــرایطی تنظیم شــد که رعایت و یا عدم رعایت این قوانین از ســوی 
همه تیم ها در فصل گذشته چالش آفرین شد و حتی در مقطعی، از تیم های 
ســپاهان و پرسپولیس کسر امتیاز صورت گرفت اما در نهایت امتیازات کسر 

شده بازگشت! 
اعضای کارگروه نقل وانتقالات پیش از شــروع لیگ بیســت وچهارم جلسات 
پرشــماری را برگزار کردند تا معایب قوانین فصل گذشته اصلاح شود. با این 
وجود، درخواست برخی باشگاه ها، افزایش مبلغ پایه سقف بودجه در مقایسه 
با فصل گذشته بود که این درخواست موردپذیرش قرار نگرفت و در ادامه راه، 
یک راه حل جنجالی برای دور زدن قانون حواشی پرشماری را به وجود آورد 
و حالا در شرایطی حواشی به اوج خود رسیده که زمزمه هایی درباره احتمال 

افزایش سقف بودجه وجود دارد.
پاداش آسیایی؛ آنچه در قانون دیده نشد!

دستورالعمل حاکم بر قراردادهای ورزشی و سقف بودجه در شرایطی تنظیم 
شده که یکی از بندهای آن مرتبط با اعمال ۱۰۰ درصدی پاداش های آسیایی 

در رقم سقف بودجه است. 
جالب آنکه مدیران تیم هایی چون سپاهان، تراکتور و البته استقلال خواهان 
آن هستند تا مسئولان فدراسیون فوتبال، پاداش های احتمالی این ۳ تیم در 
رقابت های پیش رو را در مقطع کنونی در ســقف بودجه لحاظ کنند تا آن ها 
بتوانند با فراغ بال بیشتری در بازار نقل وانتقالات کار خود را پیش ببرند. عدم 
تعیین مدت زمانی در زمینه اعمال پاداش ها در ســقف بودجه یک تیم برای 

یک فصل، زمینه ساز ایجاد این حواشی شده است.
بحرانی که گریبان سپاهان را گرفت

طلایی پوشــان هفته گذشــته برای حضــور در دور اول مرحله پلی آف لیگ 
نخبگان آســیا، قرارداد ســیاوش یزدانی، محمد دانشگر و هادی محمدی را 
ثبت نکردند تا فرآیند دریافــت کارت بازی بازیکنان خود را با موفقیت طی 
کنند. حالا شب گذشته در حالی ســپاهان برابر چادرملو به میدان رفت که 
خبری از حضور هادی محمدی، سیاوش یزدانی و مهدی لیموچی در فهرست 
ســپاهان نبود و گفته می شود به مانند فصل گذشته، پر شدن سقف بودجه 
سپاهان گریبان گیر این تیم شده و هنوز مدیران باشگاه اصفهانی نتوانسته اند 
رقم انتقال محمدجواد حســین نژاد را هم در سقف بودجه خود لحاظ کنند و 

همین مسئله برای طلایی پوشان دردسرساز شده است.
از مخالفت پرسپولیس تا جلسه سرنوشت ساز مدیران فدراسیون

باشگاه پرسپولیس در بین ۴ تیم آسیایی، تنها باشگاه مخالف با افزایش سقف 
بودجه است.

 رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس در آخرین اظهارنظر خود توضیح داد که 
اگر بازیکنان جدا شــده از جمع سرخ پوشان به این تیم بازگردند، او رضایت 

خواهد داد تا سقف بودجه افزایش پیدا کند!
با این وجود گفته می شــود درخواســت ۳ نماینده دیگر فوتبــال ایران در 
رقابت های آسیایی زمینه ســاز برگزاری جلسه ای با حضور مدیران عالی رتبه 
فدراســیون فوتبال شده و در این جلسه قرار است تصمیم نهایی گرفته شود 
و در صورت چراغ سبز سازمان بازرسی کل کشور، افزایش رقم سقف بودجه 
که گفته می شود احتمالاً ۱۰۰ میلیارد تومان خواهد بود، دور از ذهن نیست!

گزارش

پوست اندازی پرسپولیس با گاریدو

یعقوب براجعه ششمین بازیکن جوان پرسپولیس در تاریخ لیگ برتر است.
به گزارش فوتبال ۳۶۰، پرسپولیس در این فصل از فقدان دفاع چپ تخصصی 

رنج می برد. 
همین مساله باعث شد تا خوان گاریدو سرمربی پرسپولیس، در دقایق پایانی، 
ایوب المعلود را از دفاع راســت به دفاع چپ منتقل کرده تا فرصت بازی به 

یعقوب براجعه، دفاع راست جوان پرسپولیس برسد.
تغییر نسل، واجب تر از نان شب

پرســپولیس با گروهی از بازیکنان به تمام افتخارات ممکن در فوتبال ایران 
دست یافت. 

این تیم به نســل طلایــی بازیکنان خود متکی بود و کمتــر به جوان گرایی 
پرداخت تا اینکه میانگین ســنی پرســپولیس در فصل گذشته به ۲۹ سال 

رسید. 
بازیکنــان اصلی که این تیــم در فصل نقل وانتقالات بــه خدمت گرفت، به 
هیچ وجه بازیکنانی جوانی نبودند و علی علیپور، فرشــاد احمدزاده، الکسیس 
گنــدوز و ایوب المعلود نه تنها میانگین ســنی این تیم را کاهش ندادند بلکه 
اضافه هم کردند تا زنگ خطر برای این تیم به صدا در بیاید. پرســپولیس در 
ادامه بازیکنانی نظیر، یعقوب براجعه، عرفان شــیروانی و عرفان ملاپور را به 

خدمت گرفت که باعث شد تا حدی خون تازه ای به این تیم ترزیق شود.
حضور بازیکن زیر ۱۹ سال پس از ۶ فصل

در ۶ فصل اخیر هیچ بازیکنی زیر ۱۹ ســالی برای پرســپولیس بازی نکرد. 
آخرین بار، حمیدرضا طاهرخانی مهاجم این روزهای خیبر خرم آباد در لیگ 
هجدهم در روزهایی که پنجره نقل وانتقالاتی پرسپولیس بسته بود برای این 

تیم به میدان رفت. 
براجعــه ۱۸ ماه و ۶ ســال ســن دارد و تبدیل به ششــمین بازیکن جوان 

پرسپولیس در تاریخ لیگ برتر شد.
جوان ترین بازیکن پرسپولیس در لیگ برتر، حمیدرضا علی عسگری است که 
در شرایطی که ۱۷ سال و ۶ ماه سن داشت برای پرسپولیس به میدان رفت. 
محمد پروین در حالی که کمی سن بیشــتری از علی عسگری داشت، اولین 
بازی خود را برای پرســپولیس انجام داد و دومین بازیکن جوان پرسپولیس 

است. 
حمیدرضا طاهرخانی  زمانی که کمی کمتر از ۱۸ ســال سن داشت نخستین 

بازی خود را برای پرسپولیس انجام داد و در رده سوم است. 
محمدحسین کنعانی زادگان که در این فصل به بازوبند کاپیتانی پرسپولیس 
هم رسید، اولین بازی خود را لیگ یازدهم با ۱۸ سال و ۲ ماه سن انجام داد. 
علیرضا حقیقی شروع رویایی به عنوان یک دروازه بان جوان داشت و در همان 

بازی نخست پنالتی علی دایی را مهار کرد. 
حقیقی در آن بازی ۱۸ ســال و ۶ ماه سن داشت و حالا یعقوب براجعه پس 
از این بازیکنان در رده ششم جوانترین بازیکنان تاریخ پرسپولیس قرار دارد.

ویژه

موفقیت های تکواندو زیر سایه 
درخواست نعمت زاده

در شرایطی که تکواندوی ایران نتایج درخشانی را در المپیک 
پاریس رقم زده اســت، حاشــیه های پیرامون درخواســت 
تحصیل دختر تکواندوکار ۱۹ ساله ایران، این افتخارآفرینی 
ها را به طور کامل تحت الشــعاع خود قرار داده اســت. به 
گزارش ایسنا، المپیک ۲۰۲۴ با توزیع ۱۰۴۴ مدال به پایان 
رســید اما عجیب ترین خواســته از میان انبوه مدال آوران 
المپیک پاریس متعلق به مبینــا نعمت زاده تکواندوکار ۱۹ 
ســاله ایران بود که در اولین تجربه المپیکی خود موفق به 
کسب مدال برنز شــد. نعمت زاده پس از دریافت این مدال 
از رییس جمهور خواست زمینه پذیرش او در دانشگاه بدون 
طی کردن مرحله دشــوار کنکور را مهیا کند و سپس ابراز 
علاقه به تحصیل در رشــته پزشکی کرد؛ خواسته ای که به 

شدت واکنش منفی افکار عمومی را به دنبال داشت.
این حواشی تا حدی گســترده بود که افتخارات تکواندوی 
ایران در المپیک پاریس را کاملا تحت الشعاع خود قرار داد و 
عجیب اینکه هادی ساعی رییس فدراسیون تکواندو که یکی 
از مهمتدین وظایفش کنترل این قبیل حواشی خودساخته 
است، هیچ واکنشی در اینباره نداشته تا نعمت زاده همچنان 
از هر تریبونی استفاده کند و مشغول پاسخ به منتقدان باشد.

در تازه ترین مورد از حواشی دختر نوجوان تکواندو، شهربانو 
منصوریان ووشوکار سابق تیم ملی که خود نیز ید طولایی 
در پیگیری انواع و اقسام جایزه و پاداش به هر شکل ممکن 
داشته و در مراسم تجلیل از ورزشکاران نیز با رفتار نامناسب 
خود حاشیه ساز شــد، در واکنش به خواسته مبینا نعمت 
زاده، گفت: »ما ۴۰ سال است کارمان تمرین کردن بوده و ۵ 
طلای جهانی و ۵ طلای آسیایی و یک گونی مدال دارم. همه 
این ها را می دهم، من را هم دانشــگاه قبول کنید. من را هم 
دانشگاه دندانپزشکی قبول کنید و غلط کنم دیگر به ورزش 
بیایم! چند دندان درســت کنم و باکلاس به خانه بروم. چه 
می شــود؟ دنیا که غلط نمی شود. به خدا دور ورزش را خط 
قرمز می کشم!« این واکنش شهربانو منصوریان، بلافاصله با 
پاســخ نعمت زاده که در همین چند روز کوتاه نشان داده 
علاوه بر تکواندو، اســتعداد زیادی در حاشیه ســازی دارد، 
روبرو شد، آن هم در برنامه اینترنتی که اتفاقا خواهر رئیس 
فدراسیون هم در آنجا حضور داشت. نعمت زاده در واکنش 
به صحبت های منصوریان، گفت: »متاسفانه ورزشکاری که 
رشــته اش در حد المپیک نیست و این موضوع اصلا به آن 
ها مربوط نمی شود انتقاد کردند و این ناراحت کننده است. 
وقتی می آیی به یک ورزشــکار توهین می کنی حتما یک 
روز هم به شما توهین می کنند.« اما نکته عجیب در میان 
حواشــی عجیب مبینا نعمت زاده کــه کاملا موفقیت های 
تکواندو را زیر ســایه خود قرار داده، ســکوت هادی ساعی 
رییس فدراســیون تکواندو و مینو مداح سرمربی تیم ملی 
تکواندوی بانوان است. از ســاعی که ظاهرا این روزها غرق 
در افتخارآفرینی تکواندو در المپیک است، انتظار می رفت 
به موقع به این موضوع ورود کند و جلوی ادامه دار شــدن 
خواسته نامعقول مبینا نعمت زاده برای پذیرش بدون کنکور 
آن هم در رشته ای که مستقیما با سلامت و جان مردم سر 
و کار دارد و حواشــی گســترده آن را بگیرد تا کار به اینجا 

کشیده نشود.
در این میــان علاوه بر افکار عمومی کــه ضمن تمجید از 
افتخارآفرینــی نعمت زاده، با خواســته او مخالفت کردند، 
بسیاری از نخبه های دانشگاهی نیز به کنایه درخواست خود 
را برای گرفتن یک مدال المپیک مطرح کردند و برخی دیگر 
نیــز به مزاح عنوان کردند اگر نعمت زاده با برنز المپیک به 
دنبال پذیرش در رشــته پزشکی بدون کنکور است، با این 
اوصاف باید دانشگاه علوم پزشکی در اختیار قهرمان بزرگی 
مثل حســن یزدانی قرار گیرد! بدون شک  بسیاری از مردم 
ایران قــدردان افتخارآفرینی تمامی مــدال آوران ایران در 
المپیک پاریس از جمله مبینا نعمت زاده ۱۹ ساله هستند 
اما او باید بداند این موفقیت نباید انتظار پذیرش در رشــته 
پزشــکی بدون طی کردن مراحل تحصیلی همچون سایر 
جوانان تحصیلکرده این مرز و بوم که شــب و روز زجر می 
کشند تا در این رشته پذیرش شوند، را بوجود بیاورد. رانت و 
سفارش به هر شکل آن مذموم است و تن دادن به آن حق 
دیگران را ضایع می کند و باعث ترویج بی عدالتی خواهد شد. 
از هادی ساعی هم انتظار می رود بیشتر از این تعلل نکند و 
جلوی مصاحبه های پیاپی ورزشکارش را بگیرد تا بیش از این 
وارد حاشــیه نشود. بدون شک اگر رئیس فدراسیون از حالا 
حاشیه ها را جمع نکند شاید عمر قهرمانی مبینا نعمت زاده 

کوتاه شود و یک استعداد به بیراهه کشیده شود.

پدیده المپیک به پی اس جی پیوست

باشگاه پاری ســن ژرمن دزیره دوئه، هافبک ۱۹ ساله رن 
و تیم المپیک فرانسه، را با قراردادی به ارزش ۶۰ میلیون 
یورو خرید. به گزارش »ورزش ســه«، دزیره دوئه، هافبک 
۱۹ ساله فرانســوی باشگاه رن، که مورد نظر بایرن مونیخ 

بود، در نهایت به پی اس جی پیوست.
تا همین هفته قبل همه چیــز حاکی از آن بود که دزیره 
دوئه قصد دارد با بایرن مونیــخ قرارداد ببندد، اما اتفاقات 
دیگری رخ داد و هافبک خوش آتیه ۱۹ ساله فرانسوی که 
در عضویت رن بود، سرانجام لیگ یک را ترک نخواهد کرد 

چون او با پاری سن ژرمن امضا کرده است.
دوئه یک هافبک کامل است، با حرکات و دید عالی، اما در 
عیــن حال دارای تکنیک فوق العاده و بازی خوانی دقیق. او 
یکی از پدیده های بزرگ فوتبال جهان به حســاب می آید 
و اگرچه هنوز برای تیم ملی فرانســه بــازی نکرده، اما در 
بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس از بهترین های فرانسه بود 
و به مدال نقره رسیدند. دقیقاً درخشش در المپیک همان 
چیزی بود که باعث شتاب گرفتن انتقالش شد و او از این 

پس با پیراهن پاریسی ها بازی خواهد کرد.
دزیره اولین بــازی خود در لیگ یک را در ۲۲ آگوســت 

۲۰۲۲، در سن ۱۷ سالگی، انجام داد.

نگاه
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 برنامه رقابت نمایندگان کشورمان در هفدهمین دوره 
بازی های پارالمپیک تابستانی در پاریس اعلام شد.

به گزارش ایرنا، هفدهمین دوره بازی های پارالمپیک به مدت 
۱۳ روز و طــی روزهــای ۶ تا ۱۸ شــهریور با حضور ۴۴۰۰ 
ورزشکار از ۱۸۴ کشور جهان در ۲۲ رشته ورزشی در پاریس 

برگزار خواهد شد.
کاروان ورزشــی ایران با ۶۵ ورزشــکار در ۱۰ رشته ورزشی 
شامل والیبال نشســته مردان، پاراتکواندو، پارادو و میدانی، 

پاراتیراندازی، پاراتیراندازی با کمان، پاراکانو، گلبال، پاراشنا، 
پاراجــودو و پاراوزنه برداری در ایــن پیکارها حضور خواهد 

داشت.
مسابقات نمایندگان ایران روز پنجشنبه ۸ شهریور ماه با رشته 
پاراتکواندو آغاز می شود و آخرین رقابت نمایندگان کشورمان 
نیز در رشــته پاراوزنه برداری در روز یکشنبه ۱۸ شهریور ماه 

خواهد بود.
کاروان ورزشی ایران روز دوم شهریور عازم پاریس خواهد شد. 

اعلام برنامه نمایندگان ایران در بازی های پارالمپیک 

AFC سیدجلال حسینی جزو ۱۰ ستاره منتخب قلی زاده در نزدیکی پرسپولیس
فوتبال  کنفدراسیون  سایت 
آســیا به دلیل پایان دوران 
لیــگ قهرمانان و شــروع 
نخبگان، ســتاره های  لیگ 
درخشان این لیگ را در طول 
۲۲ سال گذشته معرفی کرد.

دوران  ایســنا،  گــزارش  بــه 
هیجان انگیز لیگ قهرمانان آسیا 
به پایان رســید و پــس از ۲۲ 

ســال، از این فصل رقابت های لیگ نخبگان برگزار می شــود. سایت کنفدراسیون فوتبال 
آســیا به همین منظور اقدام به معرفی ستاره هایی کرده است که در طول این سال ها در 
لیگ قهرمانان بازی کردند و در این بین نام سیدجلال حسینی، کاپیتان و مدافع پیشین 
پرسپولیس نیز به چشم می خورد.   مدافع وسط پیشین تیم ملی فوتبال ایران که بیش از 
۱۰۰ بازی ملی و ۹ عنوان قهرمانی در لیگ برتر ایران با سه باشگاه مختلف کسب کرده، در 
سال ۲۰۱۸ شانس درخشش در صحنه لیگ قهرمانان آسیا را پیدا کرد. کاپیتان پرسپولیس 
در مرحله یک هشتم نهایی و یک چهارم نهایی به ترتیب مقابل الجزیره امارات و الدحیل 
قطر گل های حیاتی را به ثمر رساند و علاوه بر این که در خط دفاعی درخشان ظاهر شد، 
در خط حمله نیز حضور مثبتی داشت ولی متاسفانه در دیدار نهایی برابر کاشیما تیمش 

نتوانست عنوان قهرمانی در لیگ قهرمانان را به دست بیاورد.
دو فصل بعد، حسینی دوباره تیمش را در فینال لیگ قهرمانان مقابل اولسان هدایت کرد 
و تنها پنالتی نیمه دوم جونیور نگرائو باعث شــد تا قهرمانی از دســت برود. با همه این ها 
نمایش های او در طول دوران حرفه ای اش، حســینی را به یکی از بهترین های تاریخ لیگ 

قهرمانان تبدیل کرد. مدافعانی که لیگ قهرمانان آسیا را زیبا کرده اند.

بازیکن تیم ملی فوتبال ایران 
با  قرارداد  امضای  آستانه  در 
مدت  به  پرسپولیس  باشگاه 

دو فصل است.
به گزارش  مهــر، علی قلی زاده 
هافبک تیم ملــی فوتبال ایران 
که تمرینات پیش فصل خود را 
با باشگاه لخ پوزنان لهستان آغاز 
کرده اســت بار دیگــر پای میز 

مذاکره با باشگاه پرسپولیس نشست تا به فوتبال ایران بازگردد.
قلی زاده که حدود یک ماه پیش هم از علاقه خود برای پیوســتن به پرســپولیس به رضا 
درویش مدیرعامل سرخپوشــان و مدیران باشگاه لخ پوزنان اعلام کرده بود به دلیل عدم 
توافق طرفین بر ســر مبلغ قرارداد لغو شــد تا این موضوع حالا بار دیگر از ســوی باشگاه 

لهستانی و درخواست دوباره قلی زاده مطرح شود.
از این رو درویش جلسه نهایی با مدیر برنامه های قلی زاده را برگزار کرد و طی آن به توافق 
مالی لازم نیز رسیدند اما برای دریافت رضایت نامه از طرف لهستانی، نگران افزایش ناگهانی 

مبلغ است.
با این حال قلی زاده به صراحت به مدیر برنامه های خود اعلام کرده اســت پیشنهاد سایر 
باشگاه های ایرانی را برای بازگشت به فوتبال کشور رد کرده و توافق برای فسخ با لخ پوزنان 

را نهایی کند تا به پرسپولیس بپیوندد.
تکلیف نهایی قلی زاده برای پیوســتن به پرسپولیس پس از برگزاری جلسه صبح دوشنبه 
هفته جاری با لخ پوزنان مشــخص می شــود تا این بازیکن در آســتانه پیوستن به جمع 

شاگردان خوان کارلوس گاریدو قرار بگیرد.


